

En



STARTER GUIDE

COSMO
connected

I. Product Overview

The Cosmo Connected™ helmet accessory is a removable brake light connected to an application. The device combines unprecedented visual safety, emergency calls to emergency/roadside monitoring platforms in the event of an accident, transmission of GPS coordinates.

II. Main features

Brake light

Cosmo Connected indicates the deceleration of a biker to the rear driver. Its position at eye level offers better visibility to motorists than brake lights positioned lower on the vehicle.

Tail light and warning

Cosmo Connected also allows the use of the accessory in continuous light on mode by a constant red light that intensifies during the deceleration of the biker. The flashing mode can be added to the continuous light on mode. The light-on mode and warning mode can be manually activated and controlled in app.





Copyright Cosmo Connected TM 2017

III. The box contains

- An outer shell
- A magnetic base
- A micro USB cord
- A disposable cleaning wipe

IV. System Requirements

In order to take advantage of all Cosmo Connected™ services (assistance, emergency monitoring, alerts to relatives, etc.) you must have a recent generation smartphone configured as follows:

Type of smartphone	Version	Type subscription	Geolocation	Type of Bluetooth connexion
	10.0 or higher	SIM card GSM (voice + data)	Integrated GPS system	
	Version 5.0 or higher	SIM card GSM (voice + data)	Integrated GPS system	



V. Installing the Cosmo on your helmet

1. Clean the back part of your helmet with the wipe and let it dry for 1 minute
2. Check the desired position of the Cosmo/ the magnetic base on your helmet without removing the plastic film from the magnetic base
3. Now peel off the adhesive film from the magnetic base to install it
4. Place it on your helmet and press hard for 1 to 2 minutes
NB: the adhesion of the magnetic base to the helmet will be complete after 24 hours
5. You can now clip your Cosmo on (don't forget to fully charge it once before the first use)



VI. Turning your Cosmo «On» and «Off»

You can start using your Cosmo after fully charging it. Turn it on with a «double-tap» on either end of the device (the light will progressively brighten for two seconds). Turn it «Off» with another «double-tap» on either end (the light will progressively dim and turn off).

*The Cosmo must be switched on and charged before first use. You can check the battery level from the Cosmo connected smartphone application. - Copyright Cosmo Connected TM 2017

VII. Charging the Cosmo Connected

The Cosmo Connected™ has a battery life of approximately eight (8) hours when fully lit or flashing. To charge the battery, remove the accessory from the helmet, open the USB door and connect it with the supplied cord. The USB connector can be plugged into a computer or an AC adapter.

You can check the battery level of your device using the Cosmo Connected application.

VIII. Install the Cosmo Connected™ application on your smartphone

If the Cosmo Connected™ application is not already installed on your smartphone, download it from your app store:



iOS devices



Version 10.0 or higher
iPhone 5 or higher

Android devices



Version 5.0 or higher

Note: You must always use the latest version of the Cosmo Connected™ application by making updates to enjoy its services and features. - Copyright Cosmo Connected TM 2017

IX. Create a Cosmo Connected™ account

Once installed, open the Cosmo Connected™ application and follow the instructions for creating an account. If you already have a Cosmo Connected account, enter your credentials to log in. You can also create your account on our website: cosmoconnected.com

The Cosmo Connected application is free, as is account creation. Subscription to emergency services is invoiced monthly (price varies based on residency).

Subscription to emergency monitoring services includes:

- Sending alerts to monitoring platforms
- Sending alerts to emergency contacts
- Towing assistance of the vehicle (within a radius of 30 km/18.64 miles)
- Taxi service (within a radius of 30 km/18.64 miles)

For more information, please visit our website: cosmoconnected.com

Copyright Cosmo Connected TM 2017

X. Technical information

- Six colors available: Glossy Black, Glossy White, Satin Black, Matte Black, Carbon fiber look, Grey Aluminum Look.
- Weight : 150gr / 5.29 oz
- Charge through micro USB
- Battery life charged: 8 hours fully lit or flashing
- Bluetooth Low Energy connexion
- Weatherproof
- Built for daily use under all conditions

XI. Starter guide Copyright

This Starter Guide is protected by the laws of Intellectual Property and by a copyright. Any reproduction, modification, representation and / or publication without the prior consent of Cosmo Connected™ is strictly prohibited. If you have any questions, please contact the Cosmo Connected™ team at: info@cosmoconnected.com

Copyright Cosmo Connected TM 2017



GUIDE DÉMARRAGE

COSMO
connected



I. Vue d'ensemble du produit

L'accessoire de casque Cosmo Connected™ est un feu arrière de freinage amovible pour casque associé à une application connectée. Le dispositif allie sécurité visuelle inédite, appels d'urgence aux services d'assistance et aux proches en cas d'accident, transmission des coordonnées GPS.

II. Fonctions principales

Feu de décélération

Cosmo Connected indique la décélération d'un motard aux conducteurs situés derrière lui. Sa position à hauteur des yeux offre ainsi une meilleure visibilité aux automobilistes que celle des feux stops positionnés plus bas sur le véhicule.

Feu de position arrière et feu de détresse

Cosmo Connected permet également l'utilisation de l'accessoire en mode « allumage continu » auquel peut s'ajouter le mode clignotant. Ces deux modes peuvent être manuellement activés/désactivés depuis l'application.





Copyright Cosmo Connected TM 2017

III. Contenu de la boîte

- Un boîtier
- Une base magnétique
- Un cordon de charge mini-USB
- Une lingette à usage unique

IV. Configuration minimale requise

Cosmo s'adapte à la grande majorité des casques disponibles dans le commerce. Afin de profiter de l'intégralité des services Cosmo Connected™ (assistance, appels d'urgence, alertes aux proches etc...) vous devez impérativement être équipé d'un smartphone nouvelle génération configuré comme suit :

Type de smartphone	Version	Type de forfait	Géolocalisation	Type de connexion Bluetooth
	Version 10.0 ou supérieure	Carte SIM GSM (voix + données)	Système GPS intégré	
	Version 5.0 ou supérieure	Carte SIM GSM (voix + données)	Système GPS intégré	



V. Installation du Cosmo sur votre casque

1. Nettoyez la partie arrière de votre casque à l'aide de la lingette et laissez sécher pendant 1 minute
2. Vérifiez la position du Cosmo / de la base magnétique sur votre casque sans ôter la pellicule de l'adhésif
3. Décollez maintenant la pellicule de l'adhésif de la base magnétique
4. Placez celle-ci sur votre casque et appuyez fort pendant 1 à 2 minutes
NB : l'adhérence de la base magnétique au casque sera optimale au bout de 24 heures
5. Vous pouvez maintenant y clipser votre Cosmo sans oublier de le charger complètement une fois avant la première utilisation



VI. Allumer et éteindre votre Cosmo Connected

Une fois chargé, vous pouvez commencer à utiliser votre Cosmo. Pour l'allumer, il vous suffit de faire un « double tap » (deux petites tapes successives) sur une des extrémités du boîtier (augmentation progressive de l'éclairage pendant 2 secondes). Pour l'éteindre, reproduire la même manipulation (baisse progressive de l'éclairage).

*Le Cosmo doit être mis sous tension et chargé avant la première utilisation. Vous pouvez vérifier le niveau de la batterie depuis l'application smartphone Cosmo Connected. - Copyright Cosmo Connected TM 2017

VII. Recharger votre Cosmo Connected

Le Cosmo Connected™ a une autonomie d'environ huit (8) heures (en mode feu de position ou de détresse) lorsqu'il est chargé à 100%. Pour charger sa batterie, retirez l'accessoire du casque, ouvrez la trappe USB et branchez-le avec le cordon fourni. La prise USB peut se brancher sur un ordinateur ou un adaptateur secteur. Vérifiez le niveau de batterie depuis l'application Cosmo Connected.

VIII. Installer l'application Cosmo Connected™

Si l'application Cosmo Connected™ n'est pas encore installée sur votre smartphone, effectuez les étapes suivantes :



Appareils iOS



Version 10.0 ou supérieure
iPhone 5 et supérieur

Appareils Android



Version 5.0 ou supérieure

NB : Vous devez toujours utiliser la dernière version de l'application Cosmo Connected™ en effectuant les mises à jour pour profiter pleinement de ses services et de ses fonctionnalités. - Copyright Cosmo Connected TM 2017

IX. Créer un compte Cosmo Connected™

Une fois installée, ouvrez l'application Cosmo Connected™ et suivez les indications de création de compte. Si vous possédez déjà un compte Cosmo Connected, entrez vos identifiants pour vous connecter. Vous pouvez également créer votre compte depuis notre site : cosmoconnected.com

L'application Cosmo Connected est gratuite, tout comme la création de compte.

L'abonnement aux services d'urgence est facturé mensuellement.

Il comprend :

- L'envoi d'alertes aux plateformes d'assistance
- Les alertes aux proches
- L'assistance remorquage du véhicule (dans un rayon de 30 km)
- Le rapatriement en taxi (dans un rayon de 30 km)

Pour plus d'informations rendez-vous sur notre site : cosmoconnected.com

Copyright Cosmo Connected TM 2017



X. Caractéristiques techniques

- Six couleurs disponibles : Noir brillant, Blanc brillant, Aluminium brossé, Fibres de carbone, Noir satiné, Noir mate
- Poids : 150g
- Recharge par micro USB
- Autonomie de la batterie chargée : 8 heures d'éclairage en mode feu de position ou feu de détresse
- Connexion Bluetooth Low Energy
- Résiste aux intempéries (non étanche)
- Construit pour une utilisation quotidienne dans toutes les conditions

XI. Copyright du guide utilisateur

Ce Guide Utilisateur est protégé par les lois de Propriété Intellectuelle et par un copyright. Toute reproduction, modification, représentation et/ou publication sans l'accord préalable de Cosmo Connected™ est strictement interdite. Pour toute question, merci de contacter les équipes de Cosmo Connected™ à l'adresse suivante : info@cosmoconnected.com

Copyright Cosmo Connected TM 2017



cosmoconnected.com

info@cosmoconnected.com